

No. 1,964—Mr. Cossitt—June 28

1. What was the total amount of funds expended on all aspects of the Rideau Canal during the last fiscal year?

2. What is the estimated amount to be expended for the current fiscal year and, what amount is for (a) maintenance and new construction (b) salaries?

3. What is a list of all locations on the Canal where work was done last year and, in each case, what (a) was the amount expended (b) is a description of the work?

4. What is a list of locations where work is being done this year and, in each case, what is (a) the amount being expended (b) a description of the work?

No. 1,967—Mr. Cossitt—June 28

1. (a) Did RCMP witness Spooner state to the Court at the Peter Worthington trial under the Official Secrets Act that Mikhail Khvatov was a K.G.B. agent involved in certain activities during 1975-76 and, if so, what is the exact period of time that these incidents supposedly occurred (b) on what date did the RCMP fully become aware of Mr. Khvatov's alleged activities?

2. (a) During the week of June 3, 1975, was the Security Division of the RCMP contacted by the honourable Member for Leeds concerning Mr. Khvatov and, if so, what was the name of the RCMP official who spoke to the honourable Member for Leeds (b) did the RCMP official request the honourable Member for Leeds to report anything that might be of interest arising from such a meeting (c) did the honourable Member for Leeds ask that his telephone communication be duly noted in RCMP records for future reference and did the official assure him that it would be (d) did the honourable Member for Leeds ask the RCMP Security Service if Mr. Khvatov was a *bona fide* diplomat or whether they had any knowledge if his activities included those other than a diplomatic nature (e) did the RCMP Security Service assure the honourable Member for Leeds that Mr. Khvatov was definitely a *bona fide* diplomat to the best of their knowledge and, if so, what are all reasons for the contradiction between this statement and the one made by witness Spooner in Toronto?

No. 1,970—Mr. Beatty—June 29

1. Which departments, agencies, boards, commissions and Crown corporations issue charge cards to employees for use in commercial transportation, car rental, hotel accommodations, meals or any other job related expenses?

2. In each case (a) how many such cards are currently authorized (b) to whom and what is their position (c) what is the credit limit of the card?

3. In the case of commercial cards, what company issued the card?

4. In each case, what individual has the authority to grant the issuance of such cards and to set policy for their use?

N° 1964—M. Cossitt—28 juin

1. Au cours de la dernière année financière, combien d'argent a-t-on consacré à l'ensemble du canal Rideau?

2. Quel montant est prévu pour l'année financière en cours, ainsi que pour a) l'entretien et de nouveaux travaux de construction, b) les salaires?

3. En quels endroits du canal a-t-on entrepris des travaux l'an dernier et, dans chaque cas, a) quel montant a été dépensé, b) quelle est la description des travaux?

4. Quelle est la liste des endroits où seront entrepris les travaux cette année et, dans chaque cas, quelle est a) la somme d'argent prévue, b) la description des travaux?

N° 1967—M. Cossitt—28 juin

1. a) Lors du procès de Peter Worthington en vertu de la Loi sur les secrets officiels, un témoin de la G.R.C., M. Spooner, a-t-il déclaré que M. Mikhail Khvatov était un agent du K.G.B. et avait participé à certaines activités en 1975-1976 et, dans l'affirmative, est-ce à ce moment précis que ces incidents se sont supposément produits, b) quand l'agent a-t-il eu connaissance des prétendues activités de M. Khvatov?

2. a) Au cours de la semaine du 3 juin 1975, l'honorable député de Leeds a-t-il averti la Division de la sécurité de la G.R.C. au sujet de M. Khvatov et, dans l'affirmative, quel est le nom du haut fonctionnaire de la G.R.C. qui s'est entretenu avec l'honorable député de Leeds, b) le haut fonctionnaire de la G.R.C. a-t-il demandé à l'honorable député de Leeds de le tenir au courant de tout ce qui pourrait être dit d'intéressant au cours de cette conversation, c) l'honorable député de Leeds a-t-il demandé que sa communication téléphonique soit soigneusement inscrite dans les dossiers de la G.R.C., à des fins de consultation ultérieure et le haut fonctionnaire l'a-t-il assuré que cela serait fait, d) l'honorable député de Leeds a-t-il demandé au Service de sécurité de la G.R.C. si M. Khvatov était un diplomate sérieuse ou si le Service était au courant d'activités autres que celles de son travail diplomatique, e) le Service de sécurité de la G.R.C. a-t-il assuré l'honorable député de Leeds que M. Khvatov était un diplomate authentique, au meilleur de leurs connaissances, et, dans l'affirmative, pourquoi y a-t-il contradiction entre cette déclaration et celle formulée par M. Spooner à Toronto?

N° 1970—M. Beatty—29 juin

1. Quels ministères, agences, commissions et sociétés d'État remettent à leurs employés des cartes de crédit utilisables à des fins de transport commercial, de location de voitures, de frais de logement, de repas ou d'autres dépenses nécessitées par l'exercice de leurs fonctions?

2. Dans chacun de ces cas, a) combien de ces cartes sont d'un usage couramment autorisé, b) à qui sont-elles remises et quelles fonctions ces personnes remplissent-elles, c) quelle est la limite du crédit auquel chacune de ces cartes donne droit?

3. Dans chaque cas, par quelles sociétés les cartes commerciales ont-elles été émises?

4. Dans chaque cas, quelle personne est autorisée à émettre ces cartes et à décider de leur usage?